經油塘轉綫過海慳多2

油塘新轉綫站優惠

由8月4至31日,為使乘客更熟悉油塘新轉綫站, 地鐵為你帶來車費新優惠。乘客於石峽配至 鹽田之間任何一個車站,經油塘新轉綫站轉車 往返港島綫(包括香港站)每程即可節省\$2*。

此優惠只適用於八達通卡使用者,車費優惠將於出聞時自動回贈。

* 特惠八達通卡使用者 (包括小童、學生及長者) 每程 可節省\$1

優惠細則:

- 1. 車費優惠次數不限。
- 2. 車費優惠不適用於單程車票。
- 乘客以同一張八達通卡使用機場快綫「免費地鐵接駁」,不得同時享用此優惠。
- 4. 如有任何爭議,一概以地鐵公司的最終決定為準。



多點時間 多點生活

cross the Harbour via Yau Tong Interchange and Save \$2

New Yau Tong Interchange Special Offer

From Aug 4th to 31th, to let passengers be acquainted with the new harbour-crossing interchange, passengers will save \$2th for any harbour-crossing journey via the new Yau Tong Interchange when travelling between any station from Sinsk KIP Mel to Lam TIn and any station on the Hong Kong Island. The fare discount is only applicable to Octopus Card holders and will automatically be applied when passengers exit the gate.

* Concessionary Octopus Card holders (including Children, Students and Elders) can enjoy a discount of \$1

Terms & Conditions:

- The passenger can enjoy the fare discounts as many times as he/she wishes.
- 2. This offer is not applicable to Single Journey Ticket.
- This offer does not apply when passengers use the same Octopus Card for the free MTR feeder service to/from the Airport Express.
- The MTR Corporation reserves the right to make the final decision in the event of any dispute.



More Time For Life